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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Elisabeth Svantesson (M)

2024/25:729 Tonnageskatt

Den 11 januari 2024 presenterade Rikard Engström utredningen Vågade 
skatter. I utredningen föreslås en rad ändringar av tonnageskatten. Seko, 
Sjöbefälsföreningen och Svensk Sjöfart lyfte i sina remissvar en rad 
kompletteringar till utredarens förslag. Sedan dess har det gått över ett år, och 
regeringen har ännu inte presenterat några förändringar av tonnageskatten.

För varje dag regeringen bereder frågan ökar Sveriges behov av svenskflaggade 
fartyg. Östersjön är full av fartyg som inte borde vara där; det har vi fått ett 
antal bevis på de senaste månaderna. Kan man bara byta ut några stycken av 
dessa mot fartyg med svensk flagg vore det en vinst för alla. Samtidigt är det så 
att Sverige i händelse av större kris eller krig inte kan försörja sig självt. Vi har 
helt enkelt inte tillräckligt med fartyg – vi har inte de typer som krävs, och vi 
har heller inte mängden som skulle behövas. En förändrad och uppdaterad 
tonnageskatt som på ett bättre sätt möter branschens efterfrågan är en pusselbit 
till att få fler svenskflaggade fartyg. 

Jag vill med anledning av ovanstående fråga finansminister Elisabeth 
Svantesson:

 

Har ministern för avsikt att förändra de svenska tonnageskattereglerna, och när 
kan vi i så fall förvänta oss att ett sådant besked kommer?

………………………………………

Gunilla Carlsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-01-29
Besvaras senast
2025-02-05 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


